
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Pite Runners  
 

Datum: 2011-11-17 

 

Närvarande: Peter Nilsson, Camilla Grankvist, Kurt Lundberg, Angela Nilsson, Anna-Karin 

Wiklund, Jessica Lundkvist 

 

1. Pitevarvet 2012 

 

Styrelsen beslutade att arrangera Pitevarvet 2012 tillsammans med PIF, under förutsättning att 

banorna får vara desamma (med en eventuell justering för att få exakta sträckor) samt att start 

och mål fortsatt är vid Nolia. En förutsättning för arrangemanget är också att styrelsen får rätt 

att, bland medlemmarna, delegera uppgifter och utse ansvariga. Peter bokar möte med PIF för 

fortsatta diskussioner. Förslag på datum: 16 september 2012 

 

2. Klubbens ekonomi 

 

Angela redovisade årets ekonomiska utveckling, vilken är god. Efter en snabb överslags-

beräkning för nästa år beslutade styrelsen att fortsätta med subventioneringar vid 

Ultraintervaller och Älvsbystafetten.  

 

Diskussioner fördes också om subventionering för ett framtida deltagande vid exempelvis 

Vasaloppsstafetten eller liknande arrangemang, för föreläsning av ultralöparen Rune Larsson 

samt hur tillgodohavandet vid Intersport kan komma medlemmarna tillgodo. 

 

3. Avslutningsfest 

 

Frågan bordlades då för dåligt intresse visats vid tidigare försök att anordna en fest!! 

 

4. Alternativa gemensamma träningar 

 

Styrelsen beslutade att under januari-mars på torsdagsträningen köra ett 30-minuterspass med 

löpskolning samt ordna med vattenlöpning 1 gång/månad under vintern där klubben betalar 

första gången. Mer information om tid och plats kommer på hemsidan. 

 

Bodypumpen som Annette håller på tisdagar är mycket positiv och bör om möjligt fortsätta.  

 

5. Subventionering av inköp, tävlingar, kurser etc  

 

Se under punkt 2 ovan. 

 

6. Förberedelse av årsmöte 

 

Styrelsen beslutade att årsmötet 2012 ska hållas vecka 9 och ett förberedande styrelsemöte 

vecka 5. Camilla skriver verksamhetsberättelsen. 

 

7. Valberedningen 

 

Camilla meddelar sammankallande vilka ny- och/eller omval som ska göras. 

 



 

8. Medlems- och träningsavgiften 

 

Styrelsen beslutade att medlems- och träningsavgiften för fullt betalande nytillkomna 

medlemmar från november och året ut gäller för nästkommande år, under förutsättning att 

avgiften är densamma.  

  

Styrelsen bestämde att träningsavgiften på 300 kr behålls år 2012. 

 

Årsmötet bestämmer eventuell förändring av medlemsavgiften för nästkommande år (2013). 

 

9. Underskrift av protokoll 

 

Bestlutandeprotokoll avseende jackinköp från Noname undertecknades av alla närvarande. 

 

10. Övriga frågor 

 

Styrelsen beslutade att inga fler medlemskort behöver tryckas upp. 

 

Styrelsen diskuterade ett förslag att ta upp på Årsmötet - ett träningsläger helgen vecka 17. 

Hel lördag, övernattning och söndag fram till lunch. 

 

Styrelsen diskuterade vilka krav klubben kan ställa på medlemmarna, vilket bör tas upp på 

Årsmötet. 

 

 

Vid protokollet Justeras   Justeras 

 

 

 

Camilla Grankvist Peter Nilsson (ordförande)  Angela Nilsson (kassör) 

 

 

 

 

 

 


